
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2014:20) av Madeleine 
Sjöstedt (FP) om det eventuella stoppet av 
arbetet med den nya Slussen 

Slussen är ett av de största infrastrukturprojekten i Stockholms historia. 

Investeringskostnaderna för projektet är stora och nyligen har det blivit 

tydligt att de beräknade kostnaderna ökat ytterligare. Med anledning av 

detta och projektets komplexitet anser majoriteten att det finns behov av 

en genomlysning av projektet i syfte att se över de ökande kostnaderna 

och vilka förbättringsåtgärder som kan vidtas inom ramen för gällande 

detaljplan. Med anledning av detta har kommunstyrelsen tillsatt en 

oberoende expertgrupp som har till uppgift att genomlysa projektet och 

föreslå eventuella förbättringar inom gällande plan. Eventuella 

förbättringar i projektet ska givetvis vara till nytta för de stockholmare 

som varje dag passerar Slussen. Arbetet med Slussen pågår i något lägre 

tempo i avvaktan på att expertgruppen har redovisat sin rapport. Denna 

marginella fördröjning i tidsplanen kommer inte medföra några ökade 

kostnader i projektet. Med anledning av detta anser jag mig ha svarat på 

fråga1-5.  
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